
  

    

Vergadering 18-01-2023 

Agendapunt 2 

 

  

Conceptverslag van het overleg van het Regionaal Platform en Algemeen Bestuur Regio Midden-

Holland d.d. 5 oktober 2022  

 

  

  

  

Aanwezig    

  

Dhr. P. Verhoeve (voorzitter Regio Midden-Holland)  

Dhr. F.D. van Heijningen, Bodegraven-Reeuwijk  

Mw. P.J. Bouvy-Koene, Krimpenerwaard 

Dhr. E.J. Nieuwenhuis, Waddinxveen 

Dhr. J.F. Weber, Zuidplas  

Dhr. J.L. van den Heuvel, Bodegraven-Reeuwijk 

Mw. M.G. Boere-Schoonderwoerd, Krimpenerwaard 

Mw. B.J.A. Leferink, Waddinxveen  

Dhr. D.A. de Haas, Zuidplas 

   

  

Dhr. J.M. Douw, controller Regio Midden-Holland      

Dhr. H.E. Postema, secretaris Regio Midden-Holland (verslag)  

Mw. M.W.A. van Kempen, secretariaat Regio Midden-Holland  

  

Afwezig  

Dhr. R.A. Tetteroo, Gouda 

 

Verslag (Notuleerservice Nederland):  

Mw. M. Fortuin (Notuleerservice Nederland) 

  

  

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering om 15.35 uur en meldt dat om 16.35 uur de beëdiging van twee 

Goudse leerplichtambtenaren zal plaatsvinden.  

  

2. Concept verslag Platform-AB regio Midden-Holland van 22 juni 2022 

Bij de aanwezigen wordt ‘dhr’ Bouvy-Koene vermeld. Dit moet zijn mw. Bouvy-Koene. Het verslag wordt 

met inachtneming van deze wijziging vastgesteld.  

  

3. Financiën  

3a. Financiële managementrapportage najaar 2022 

Dhr. Nieuwenhuis geeft een korte toelichting op de management rapportage najaar 2022 (bijlage). Er 

zijn geen grote afwijkingen. Wat nog niet is meegenomen in deze management rapportage is het 

bedrag van € 33.000 euro voor deelname aan het BRE onderzoek. Er is dekking voor dit bedrag in de 

begrotingspost voor kosten strategische overkoepelende lobby activiteiten. 

  



 

 

 

Het Algemeen Bestuur stemt in met de voorgestelde dekking voor het BRE onderzoek en het nog 

meenemen van deze mutatie in de managementrapportage. Het Algemeen Bestuur besluit vervolgens  

de managementrapportage met de daarin genoemde begrotingswijzigingen (resultaat nihil), en de 

voorgenomen onttrekkingen uit de bestemmingsreserves vast te stellen. 

 

3b. Normenkader Regio MH 2022  

Het normenkader is uitgangspunt voor de accountant. Het AB besluit kennis te nemen van het 

normenkader. 

 

3c. Overheveling middelen DZH energieloket Zuidplas  

Mw. Leferink geeft aan dat Duurzaamheid in zijn algemeenheid verloopt via gemeente Zuidplas, niet via 

de regio. Er wordt toegelicht wat het energieloket doet. Er zal eerst bekeken worden hoe het loket werkt 

en of aan de verwachtingen voldaan wordt. Ook wordt gekeken wat bedrijven er zelf aan kunnen 

bijdragen. Het gaat om kennis en bemiddeling en niet om de bekostiging van energiemaatregelen.. Er 

zal een duurzaamheidsmarkt georganiseerd worden. De middelen komen uit het bestuurlijk overleg 

Duurzaamheid. Daar zitten alle stakeholders aan tafel. Er is vanuit de RES behoefte aan samenwerking 

en inzet van bedrijven. 

Besluit: het Algemeen Bestuur stemt in met de overheveling van de middelen zoals beschreven in het 

voorstel. 

 

4. Voortgang regio Midden-Holland  

4a. Algemeen  

De voorzitter koppelt terug over de gesprekken met de Statenfracties. 

De contacten met PS worden aangescherpt. Dit is de enige regio die de fracties bezoekt, dat wordt 

gewaardeerd. De fracties krijgen hiermee informatie over de ontwikkelingen binnen Midden-Holland wat 

betreft onder andere woningbouw en mobiliteitsvraagstukken. 

Het levert interessante gesprekken op voor de speerpunten. De komende paar weken gaat men 

hiermee verder.  

 

In de gesprekken met de fracties komt ook het MKB aan de orde en de young capital agenda. De 

provincie geeft veel aandacht aan de economic board, maar daar is Midden-Holland niet bij 

aangesloten.  

 

4b. Per bestuurlijk overleg  

De voorzitter geeft aan dat er een bijeenkomst is geweest van de colleges Alphen, Gouda en Woerden 

over de AGW samenwerking over de toekomst van de AGW samenwerking. 

 

Dhr. Van Heijningen vult aan dat het college van gemeente Bodegraven-Reeuwijk heeft gesprekken 

gehad met Alphen. Novex kwam aan de orde. Alphen is een grote speler. Het is zaak dat er met elkaar 

een visie en een perspectief voor het Groene Hart geschetst wordt. Dit is een lastig onderwerp. Het Rijk 

levert geen financiële bijdrage. Het hangt ook nauw samen met de Omgevingswet. Er was een lobby 

voor een VNG-congres. Dat vindt volgend jaar in Groningen plaats en kost 3 ton. Als het westen blijft 

groeien wordt het hier ook drukker. Zo lang Alphen niet de bepalende factor is in Holland Rijnland zit 

men aan de AGW-tafel. Er is ook een culturele en bestuurlijke afstand. Alphen richt zich op Katwijk en 

Leiden. AGW is meer op groen georiënteerd. Woerden heeft vooral een logistieke functie, met o.a. 

middelbare scholen. De AGW-regio en Novex bieden nog ruimte. De Novex-ontwikkeling zit formeel 

niet bij AGW maar helpt het gesprek te voeren. Bij de tafel Vitale steden en dorpen is het groen in beton 

gegoten. Daar is nog zendingswerk te doen.  

  



 

 

4c. Belangrijke ontwikkelingen 

Duurzaamheid  

Mw. Leferink geeft een toelichting: 

Stuurgroep RES: door de nieuwe colleges is een aantal thema’s benoemd. Over twee weken is er een 

vergadering. Het voorstel is focus aan te brengen en niet nog een heleboel jaarthema’s op te pakken. 

De lokale initiatieven staan niet in de RES. De vraag is hoe regionaal de regie gehouden wordt op 

plaatselijke ontwikkeling. Het grootste probleem is menskracht. Er wordt met Richard Heijdra een ronde 

gemaakt langs de wethouders. Er is hulp van ODMH. Er wordt gepeild of er gezamenlijk mensen 

geworven kunnen worden en hoe er met ambtelijke inzet wordt omgegaan. Als netwerkorganisatie gaat 

men het niet redden. In de regio wordt 10% aan de RES besteed. Er wordt gewerkt aan RES 2.0. Deze 

versie zal tegen de zomer beschikbaar zijn. Vorige week zijn de raadsleden geïnformeerd. Eind van dit 

jaar zal informatie over lokaal eigendom beschikbaar zijn.  

 

Hr. De Haas geeft een toelichting op onderstaande punten: 

Sociaal Domein 

Er is een jaarplan gemaakt voor 2023. Het gaat om substantiële gelden en de organisatie rondom het 

sociaal domein. Het jaarplan moet nog naar de colleges toe en moet nog worden vastgesteld. 

 

Inkoop 2025 

Input hiervoor wordt opgehaald.  

 

Lobby 

VNG is in gesprek met het Rijk over de hervormingsagenda Jeugd. 

 

Jeugd 

Hierover is men nog in overleg. Dhr. De Haas is hierbij aangehaakt. Er kan nog hulp worden gebruikt. 

 

Dhr. De Haas is geïnterviewd over het BRE onderzoek. 

 

Zuidplas 

Dhr. De Haas heeft om de tafel gezeten met gedeputeerde Stolk wat betreft NPLG, o.a. over stikstof. 

Deze gemeente is niet de grootste vervuiler. 

Het gaat om een gerichte aanpak van kleine gebieden; voor Zuidplas en Waddinxveen geldt dit nog 

niet. De belasting zit vooral – als die er is – bij Bodegraven-Reeuwijk. De Krimpenerwaard is een apart 

op zichzelf staand gebied. Er zal een bijeenkomst georganiseerd worden. Van tevoren wordt uitgezocht 

wie daarbij betrokken is. 

 

Verbreding A20 

Er is een gesprek gevoerd met Rijkswaterstaat Komend jaar wordt besteed aan een detailontwerp. Dan 

starten op 1 januari 2024 de gesprekken over de stikstofberekeningen. 

 

Economische tafel 

Dhr. Van den Heuvel geeft aan: dat er drie partijen aan tafel zitten bij de bestuurlijke tafel Economie. 

Volgende maand is er een uitgebreide introductie van de Campus Gouda en presentatie van projecten. 

Er wordt bekeken naar de uitvoering van de visie. De meeste aandacht vragen de kwalitatieve en de 

regionale bedrijvenstrategie. De overheid maakt soms rare bewegingen. Men komt 100 ha tekort voor 

bedrijventerreinen. De Goudse Poort staat al heel lang leeg. Hier wordt hard aan gewerkt. Er is nog een 

bestuurlijk overleg Zuid-Holland. Men heeft contact gehad met Jacques Rozendaal uit Woerden. 

 

  



 

 

Verkeer en Vervoer: 

Mw. Boere licht toe dat dit een tafel is met veel verantwoordelijke wethouders. Zij gaat afspraken met 

hen maken. Zij moet haar weg in deze materie nog vinden. Gouda kan hier een rol in spelen. De 

periode met corona wordt niet als uitgangspunt genomen. De lokale bestuurders kunnen het voortouw 

nemen. Over de Algeracorridor wordt 10 november een besluit van de minister verwacht. Rotterdam 

kiest voor een brug. Vincent Karremans heeft hierop een toelichting gegeven. Dit is de meest reële 

optie. 

 

5. Rondvraag  

5a. Vergaderdata  

De voorzitter verzoekt hiernaar te kijken. Qua inhoud zullen overleggen bij elkaar geschoven kunnen 

worden. Dat zal volgend jaar gebeuren, bij het Platform-AB en voorzittersoverleg. 

 

6. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering om 16.35 uur.  

  

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Platform-AB van 18 januari 2023,  

  

het platform regio Midden-Holland,  

de secretaris,    de voorzitter,  

  

  

  

mr. drs. H.E. Postema  mr. drs. P. Verhoeve  

  


